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za pośrednictwem

Pana Krzysztofa Grzywnowicza 
Przewodniczącego Rady 
Gminy Ustronie Morskie

Zgodnie z art. 24 ust. 3 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. 
poz. 713 ze zm.) składam zapytania w temacie skargi kasacyjnej od wyroku Sądu Apelacyjnego 
w Szczecinie w sprawie rozwiązania umowy zawartej pomiędzy Gminą Ustronie Morskie a Baltic 
Center Polska sp. z o.o., której przedmiotem jest oddanie w użytkowanie wieczyste gruntów 
położonych w obrębie ewidencyjnym Bagicz.

Szanowna Pani Wójt,

W grudniu 2020 r. Gmina Ustronie Morskie złożyła skargę kasacyjną od wyroku Sądu Apelacyjnego 
w Szczecinie w sprawie rozwiązania umowy zawartej pomiędzy Gminą Ustronie Morskie a Baltic 
Center Polska sp. z o.o., której przedmiotem jest oddanie w użytkowanie wieczyste gruntów 
położonych w obrębie ewidencyjnym Bagicz.
Przedmiotowy temat i sprawa była i jest w dużym zainteresowaniu radnych oraz mieszkańców naszej 
gminy wielokrotnie poruszana na komisjach i sesjach rady.
Kilkukrotnie zapewniała Pani o niezwłocznym poinformowaniu wszystkich o wyniku złożonej skargi 
kasacyjnej.
Na XL posiedzeniu Komisji Komunalnej w dniu 12 czerwca 2023 r. temat został ponownie poruszony, 
i ku zdziwieniu i kompletnemu zaskoczeniu dla wszystkich obecnych radnych na komisji oraz 
mieszkańców gminy okazało się, że przedmiotowa skarga została już rozstrzygnięta !
W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania:

1. Czy skarga kasacyjna została rozstrzygnięta ? Jeżeli tak to kiedy i jaki sposób ?

2. Czy ww postępowanie posiada klauzulę tajności, że radni oraz mieszkańcy naszej gminy nie 

otrzymali informacji w przedmiotowym temacie ?

3. Jakie koszty finansowe poniosła Gmina w związku z toczącym się postępowaniem ?

Proszę udzielenie o odpowiedzi, na każde z pytań osobno.

Z poważaniem 
Andrzej Staszak


